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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:1206 Särskilt farliga vapen

I proposition 2019/20:200, En strängare syn på hantering av vapen och 
explosiva varor, som behandlades i betänkande 2020/21:JuU15 och beslutades 
så sent som den 4 november 2020, anges uttryckligen att ”den nu föreslagna 
straffrättsliga regleringen inte är avsedd att på något vis påverka dessa 
licensprövningar eller licensförfarandet i övrigt” (sidan 29). Syftet med lagen 
var att kunna beslagta fler illegala vapen, och avsikten var inte att försvåra 
legalt vapeninnehav. Lagen trädde i kraft den 1 december 2020.

Trots det nås vi nu av uppgiften att Polismyndigheten börjar använda begreppet 
vid licensansökningar. På myndighetens hemsida anges också att polisen i vissa 
fall ställer högre krav på förvaring av sådana vapen. 

https://polisen.se/lagar-och-regler/vapen-regler-och-tillstand/forvaring-och-
transport-av-vapen/

Redan nu, alltså drygt en månad efter att lagen har trätt i kraft, ser vi alltså att 
den påverkar legalt vapeninnehav negativt trots att det inte var avsikten. 

Jag vill därför fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att agera i denna fråga, och i så fall hur?

………………………………………

Per Söderlund (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-11
Besvaras senast
2021-01-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


